
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV CR. 28.2.2018 

         Ič. 28.2.2018  9V 

Přítomni:  

M.Baňková, J.Pokorná, Z.Barták, J.Gunter, P.Poncar, J.Vondrášek   

Omluveni: J.Hniličková 

Hosté: Karel Šobíšek a Lenka Žáková 

  

Program  

  

1) Aktualizace stavu opravy ústavní chaty 

2) Vyjádření k návrhu čerpání SF, které předložilo vedení UOCHB 

3) Návrh pravidel pro čerpání přebytků SF mimo benefity 

4) Návrh Výboru OO na změny v textu SF. 

5) Různé 

 Ad 1) K. Šobíšek informoval o přípravách opravy chaty v D.M.Úpě, materiálovém a 

logistickém zajištění, vyklizení chaty před rekonstrukcí a způsob čerpání přidělených 

prostředků. Všechny náklady půjdou přes nákupní oddělení a na opravu je speciální číslo 

úkolu. 

 Ad 2) Výbor OO projednal návrh vedení na čerpání prostředků SF. Kromě 8 000 bodů, který 

každý zaměstnanec obdrží do benefitů, se jedná o částku 620 000 Kč. Předběžná dohoda je 

rozdělení této částky do 3 oddílů s pravomocemi Výboru OO a vedení rozhodovat o využití 

pro sportovní a společenské aktivity zaměstnanců UOCHB. Detailní rozdělení a zdůvodnění 

bude navrženo a projednáno s vedením. 

 Ad 3) Pro čerpání přebytků SF se Výbor OO zavázal vytvořit návrh pravidel, který by 

srozumitelným způsobem kvalifikoval nároky zaměstnanců UOCHB na čerpání.  Termín: do 

příštího zasedání OO UOCHB AV ČR. 

 Ad 4) Výbor OO velmi detailně analyzoval text současně platného dokumentu o SF a 

jednoznačně se shodl na nutnosti jeho úpravy. Text byl připomínkován a finální verze návrhu 

uložena. Bude dále diskutována s vedením a předložena ústavní právničce Dr. Brixiové 

s žádostí o úpravy a přepracování. Text musí být zároveň v souladu s Kolektivní smlouvou. 

 Ad 5) Byl diskutován návrh na vybavení všech kuchyněk na UOCHB kávovary hrazenými ze 

SF. Jednohlasně doporučeno k projednání s vedením. Případně anketou mezi zaměstnanci, 

aby nedošlo k nesprávné interpretaci celé aktivity. 

 

 


